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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 3. 4. 2017. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
1. Smart Cities (závěry z prezentace atd.) 

Aleš Kerner a Lukáš Jelínek informovali komisi o prezentaci, která proběhla 27. února 
v Rytířském sále Vlašského dvora. Smysl prezentace byl převážně pro obecné seznámení s 
touto oblastí a s tím, co může Kutné Hoře přinést přístup typu „chytré město“. Podrobnější 
pohled by měla přinést studie, kterou si město nechá vypracovat na základě podkladů 
připravených v minulosti komisí. 

2. Konference Smart Cities v praxi 
Lukáš Jelínek informoval komisi o konferenci „Smart Cities v praxi“, jíž se zúčastnil. Mezi 
tématy konference byla kromě obecně filosofických oblastí také konkrétní technická řešení, 
která buď již slouží v praxi (např. parkování v Liberci nebo systém placení za MHD v Ostravě), 
nebo budou brzy do praxe uvedena (např. vodoměry s dálkovými odečty). 

3. Komunikační kanály města 
Jan Moravčík komunikoval s panem Lukáškem, jednatelem Průvodcovské služby, ohledně 
webové verze Kutnohorských listů a městské facebookové stránky. Radim Fedorovič navrhl, 
aby se sepsal seznam konkrétních návrhů a připomínek a ten by se následně předložil jednateli 
a redaktorům. Komise pověřila Jana Moravčíka vypracováním tohoto seznamu do 1 týdne, s 
tím, že se ostatní členové komise přes e-mail k podobě vyjádří a případně ho doplní. 

4. Výzva 28 IROP 
Podle stručné e-mailové informace od Ladislava Čermáka je žádost o dotaci před dokončením. 

5. Bezpečná Kutná Hora 
Ladislav Čermák již dříve informoval e-mailem komisi o tomto projektu, včetně postoje Policie 
ČR k jeho návrhům učiněným z hlediska technického řešení a včetně informací z jiných měst, 
kde se projekt řeší. Komise považuje projekt za nesystémově koncipovaný a roztříštěný. Jako 
optimální technické řešení navrhuje vytvoření sekce na webu městského úřadu a na tuto sekci 
nasměrovat doménu bezpecna.kutnahora.cz. Toto řešení by nepřineslo žádné náklady a 
umožňovalo by využít všechny prostředky poskytované v rámci webů města. 

6. Komunikace s organizacemi a firmami města o IT 
Lukáš Jelínek prezentoval komisi své zkušenosti z jednání s představiteli příspěvkových 
organizací města. Konstatoval, že v některých organizacích je velmi malé povědomí o tom, 
jakými možnosti v oblasti IT (resp. ICT) město disponuje, co může organizacím nabídnout a 



jak lze řešit problémy, s nimiž se organizace setkávají. Totéž platí i pro obchodní společnosti 
plně nebo částečně vlastněné městem. Radim Fedorovič nabídl, že RM za účelem těchto věcí 
pozve předsedu plus optimálně dalšího člena komise na jednání RM. Komise s tímto návrhem 
souhlasila. 

7. Různé 
Aleš Kerner informoval o novém serveru pro Městské Tylovo divadlo, který by měl nahradit 
starý a technicky nevyhovující server z roku 2010. Server je připraven k instalaci prodejního a 
rezervačního systému divadla a kina. 

 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 
 

4) Reakce rady města: 
Usnesení č. 537/17 k zápisu komise pro rozvoj IT 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií ze dne 3. 4. 2017. 
 
Usnesení č. 537/17 – zápis komise pro rozvoj IT - pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

 
Zapsal:  L. Jelínek 
Vystavil:   
Elektronicky ověřil: Kerner, Moravčík, Šorčík, Fedorovič, Mottl 


